
Vedr. udlejning af idrætsforeningens hus 2021 

 

Da forsamlingsforbuddet er sat ned til 5 personer, og det på nuværende 

tidspunkt er uvist hvornår det bliver ophævet, har vi på et ex. 

Bestyrelsesmøde d. 24 Januar 2021, taget den beslutning at vi ikke 

begynder udlejning af idrætsforeningens hus før forsamlingsforbuddet 

er helt ophævet. 

 

På bestyrelsens vegne 

Hanne Ite Blom 


